

Psykologförbundets Studeranderåd

Styrgruppsmöte 12

Protokoll

2021-04-07 18.30-20.00



Närvarande

Maja Straht	- Ordförande
Clara Söderstjerna	- Vice ordförande
Alexander Fredriksson	- Ledamot
Annelotte Grezel	- Ledamot
Erik Lundin	- Ledamot

Agenda

B = beslutpunkt I = informationspunkt D = diskussionspunkt

	Punkt	Kommentar
1.	I: Mötet öppnas	Ordförande öppnade mötet klockan 18.35
2.	B: Val av sekreterare	Styrgruppen beslutade att - välja Maja Straht till sekreterare.
3.	B: Val av justerare	Styrgruppen beslutade att - Alexander Fredriksson till justerare.
4.	B: Godkännande av agenda	Styrgruppen beslutade att - godkänna agendan.
5.	Per-capsulam beslut	Styrgruppen fattade den 17/3 ett per capsulam beslut. Beslutet gällde förslag på arbetsordning för deltagare och deras rättigheter på SR Stormöte den 18/3: de med rösträtt på Stormötet är representanter från lokala studentföreningar (2 röster per lokalförening), de andra deltagarna på mötet har förslags- och yttranderätt. 7/7 röstade JA till förslaget. Styrgruppen fattade den 1/4 ett per capsulam beslut gällande motion till Saco studentråds kongress om ett stärkt valberedningsarbete i Saco studentråd och i studentsektioner i Sacofederationen. 5/7 röstade JA till att stå bakom motionen, 2/7 avstod från att rösta.

6.	I: Föregående protokoll	Styrgruppen beslutade att <ul style="list-style-type: none"> - lägga protokollet till handlingarna.
7.	I: Protokoll från Förbundsstyrelsen	Inget nytt protokoll.
8.	I: Rapport från FS-ledamöter	Inga frågor.
9.	I: Information från presidiet	Maja rapporterar om arbetet med intern organisering och uppföljande möte med Kristina den 7/4.
10.	I: Rapport från psykologassistentmötet + PTP-mötet	Alexander berättar om mötet med arbetsgruppen för förlängd utbildning, där han, Simone och PTP-psykolog Maja deltog. Clara berättar om mötet med ordförande Kristina och styrgruppen gällande psykologassistenttjänsten.
11.	I: Rapport från EFPSA	Ingen rapport. Simone ej närvarande.
12.	D: SR Stormöte i maj	Vi går igenom agendan. Ett medskick om att ha omröstning via Google forms vid alla val. Styrgruppen beslutade att <ul style="list-style-type: none"> - SR Stormöte den 8-9 maj kommer ske digitalt. - uppdra Maja att undersöka möjligheterna för att ta in en extern ordförande.
13.	D: Nästa möte (Styrgruppsmöte 13 21/4)	Styrgruppen beslutade att <ul style="list-style-type: none"> - nästa styrgruppsmöte äger rum 17.30-20.00.
14.	D: Process för verksamhetsberättelse	Alla arbetsgrupper får i uppdrag att skriva om sitt område. Inom arbetsgruppen skriver man om det man har jobbat med lite extra. Man skriver sitt namn vid den rubriken man tar sig an. Deadline 19/3.
15.	D: Inkomna förslag till SR Stormöte. Styrgruppens svar.	Styrgruppen diskuterar förslaget "Bättre utbytesmöjligheter för psykologstudenter". Styrgruppen beslutade att <ul style="list-style-type: none"> - ställa sig bakom förslaget. - uppdra Clara och Maja att skriva ihop ett svar på förslaget utifrån styrgruppens diskussioner. Styrgruppen diskuterar förslaget "En gemensam valprocess". Styrgruppen beslutade att

		<ul style="list-style-type: none"> - ställa sig bakom förslaget. - uppdra Clara och Maja att skriva ihop ett svar på förslaget utifrån styrgruppens diskussioner.
16.	D: Case till SAK-mötet	<p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> - Lägga fram två case till SAK-mötet den 15/4; ett om internationella utbyten för psykologstudenter och ett om processen för att få legitimation. - uppdra Maja att skriva ihop case och skicka till ansvarig person.
17.	D: Vad göra med icke-aktiva i Interna SR?	<p>Vi diskuterar möjligheten att göra om Interna SR-gruppen till en alumngrupp, och skapa en ny grupp för bara aktiva.</p> <p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> - uppdra Maja att höra med Mahlin hur det ligger till med processen att flytta över Studeranderådets interna kommunikation till Psykologförbundets gemensamma kommunikationsplattform.
18.	D: Admin-rollen PTP-psykologer	<p>Förfrågan från administratör Linda Eklund om Studeranderådet kan ta över adminrollen i Facebookgruppen PTP-psykologer.</p> <p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> - bordlägga frågan till nästa styrgruppsmöte.
19.	D: Överlämningsguide	<p>Styrgruppen beslutade att</p> <ul style="list-style-type: none"> - bordlägga frågan till nästa styrgruppsmöte.
20.	Övriga frågor	<p>Sammanställningen av opinionsundersökningen skickas som handling till SR Stormöte, och kommer även presenteras på Stormötet som informationspunkt.</p>
21.	Mötet avslutas	<p>Ordförande avslutades klockan 20.00.</p>